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Heerlen,  22-01-2023 
 
Aan de leden van de MR en de directie van de locatie Nieuwe Thermen. 
U wordt uitgenodigd tot het bijwonen  van de vergadering van de MR op dinsdag 24-01-2023. 
De vergadering zal plaatsvinden op dNT.  
De vergadering  begint om 15.30 uur en zal tot ongeveer  16.30 uur duren.  
 
 

Agenda 
01 Opening en welkom door de voorzitter 

Kort stil gestaan bij huidige situatie rondom Teamleider. 

Debora is bij CvB geweest en heeft dat ook besproken en aangegeven dat dit urgentie 

heeft en dat dit snel opgelost moet worden. 

Debora zal samen met Vera Heijenrath in de ochtenden de opstart op DNT verrichten en 

er zal naar vervangende teamleider gezocht worden. 

 

02 Notulen (bijlage) 

Notulen van 14-07-2022 en 18-10-2022 zijn geaccordeerd 

 

03 Mededelingen directie. 

Naast het Teamleider géén verdere mededelingen. 

 

04 Aanmeldingen 

Verwachting is dat er een groot aantal leerlingen wederom kiest voor DNT. CvB heeft 

aangegeven dit positief te vinden en is ook bereid om hierin financieel in mee te gaan. 

Het concept slaat aan en CvB is hier enorm enthousiast over. 

 

M.B..: Heeft de oprichting van Martin Buber nog gevolgen voor aanmeldingen DNT? 

D.H.: Dat kan inderdaad gevolgen hebben, maar heeft DNT een goed onderwijs concept 

gevormd en door de jaren heen een goede naam opgebouwd.  

 

M.B.: Als hier op DNT meer aanmeldingen komen. Hoe zit het dan financieel en qua 

huisvesting? 



 

D.H.: Onderzocht wordt hoe het bouwtechnisch ingericht kan worden zodat alles op de 

locatie kan blijven. Daarnaast wordt ook rondom gekeken welke ruimtes liggen in de 

buurt om gebruik van te maken. CvB ziet het belang van het behoud van het gebouw van 

DNT en gaat kijken welke andere opties er zijn om leerlingen te huisvesten. 

Het grootste probleem zal zitten in de formatie om de geschikte docenten te vinden en 

hen ook een aantrekkelijke functie aan te bieden. 

 

05 Strategienota en NPO-gelden 

Afgelopen donderdag aangekondigd dat het belangrijk is dat het onderwijs door blijft 

gaan en dat diverse projecten stilgelegd gaan worden. 6-februari is er een vergadering 

om alles door te spreken en te prioriteren. 

 

06 Functiemix / stand van zaken 

CvB heeft tijdens GMR aangegeven wat het gaat betekenen wat het individuele PB in kan 

vullen  

De MR pakt binnen de school het stuk collectieve budget, dit zal besproken worden op het 

teamoverleg van 6-februatie 2023. 

 

H.L.: Geeft aan dat de twee gesprekken met Monique Fortuijn zeer prettig zijn geweest. En 

Monique zal haar bevindingen naar aanleiding van de gesprekken met alle MR-en en GMR 

doorgeven aan CvB. 

 

 

 

07 Cao  en werkdrukvermindering  (ontwikkeldagen) 

 

 

08 Tevredenheid enquête 

H.L.: Zijn de gegevens al binnen? 

D.H.: Nee, maar zijn wel opgevraagd. Hoop dit deze week binnen te krijgen. 

 

09 Reizen / buitenlandregelingen. 

Regeling 1: Activiteiten binnen curriculum vallen onder vrijwillige ouderbijdrage. Alle 

leerlingen moeten mee 

 

Regeling 2: Activiteiten buiten curriculum, deels in eigen tijd en deels schooltijd. 95% 

moet betaald hebben voor de activiteit. Anders gaat de activiteit niet door. Afgebakende 

groep. Maximaal budget €750 school brede carrière.  

Global Exploration niet, o.a. ivm risico's: buiten de EU, zelf géén regie. Om hier aan school 

aan te verbinden. 

 

B.S.: Wie houdt die budgetten bij? 

D.H.: Die dient de school bij te houden. 

 

10 Vrijwillige  ouderbijdrage 



 

D.H.: 67% of 69%, we zien dat minder ouders betalen. Ouders die niet betaald hebben 

krijgen wel een vriendelijke herinnering dat de ouderbijdrage niet betaald is en of men 

dit zou willen doen. 

Er zal gekeken worden om dit op DNT uit te zoeken wie wel betaald hebben zodat niet 

iedereen een mail krijgt. 

 

11 Leerlingenraad 

J.L.: er is één leerlingraad geweest waarbij aangekaart is geworden wat men per leerjaar 

voor activiteit wilt gaan doen. 

 

H.L.: Worden er ook andere dingen in de leerlingraad besproken over de pauzes, de 

lessen, zitplekken e.d.? 

J.L.: Nee, dat is hierin nog niet aan de orde gekomen. 

 

12 Ouderraad (opbouw toetsen) 

M.B.: Opgevallen vanuit de ouderraad is dat de hoeveelheid stof tussen LJ3 en LJ4 toch 

wel een stap is. Is het misschien een idee om de stof van LJ3 toch wat meer uit te breiden. 

Bijvoorbeeld toetsen niet van 1 hoofdstuk maar misschien van 2 hoofdstukken te geven. 

J.L.: Geeft aan dat hij in LJ4 niet veel last heeft van de hoeveelheid stof. Veel stof is 

herhaling en geeft aan dat hij het ook makkelijk kan onthouden. Toch ziet hij verschillen 

tussen de leerlingen en dat het voor sommige leerlingen wel lastig is. Wel zou het 

misschien goed zijn om toch eerder afgesloten hoofdstukken toch terug te laten komen 

om het allemaal te herhalen. 

 

H.L.: Inmiddels is er wel voor LJ3 een toetsweek wat hieraan bijdraagt. Hoe ervaar jij dit 

Jesse? 

J.L.: Toetsweek is positief ervaren maar geeft wel aan dat het wat meer stress gaf. Wel 

zou hij de voorkeur geven voor een toetsweek omdat er dan géén lessen tussendoor zijn. 

 

D.H.: Meer ouders betrokken krijgen bij de school. Dit is besproken en  

 

Voorlichting rondom voorlichting vapes en snufs. Maar niet alleen voor leerlingen 

misschien is het ook iets voor ouders. Dit gaat Debora samen met Maud oppakken. 

 

J.L.: Geeft aan dat leerlingen niet alleen met vapes rondlopen maar ook messen op zak 

gedragen worden. 

H.L.: Geeft aan dat wij als docenten signalen opvangen en dat hier ook naar gekeken 

wordt. Hierbij is de wijkagent ingeschakeld en wordt er ook gekeken hoe dit verder 

opgepakt kan worden. 

B.S.: In de schoolregels staat dat er onaangekondigd kluisjescontroles kunnen worden 

uitgevoerd. 

D.H.: Dat kan maar men moet wel een redelijk vermoeden hebben voordat je dit gaat 

doen.  

C.S.: Misschien is het goed om dit nog eens in de nieuwsbrief aan te kaarten en te 

benoemen. 

 

13 GMR. 



 

14 Rondvraag / Sluiting. 

 
                

 

Met vriendelijke groet, 

Henriette Lempers 

 
 
 


